
Til Molde bridgeklubb

Klager på styret
Fra siste årsmøte og fram til i dag har styret flere ganger brutt klubbens vedtekter:

1. Styret publiserte årsmøtereferatet alt for sent, ca. 5 måneder etter årsmøte.

2. Styret vil ikke endre dette referatet slik at det blir korrekt (spesielt på kriterier for valg av 
spillelokale, se fotnote 1).

3. Styret vil ikke følge årsmøtets vedtak om at valg av spillelokale skal gjøres ut fra de kriterier 
som ble bestemt på årsmøtet. De tror fremdeles at de kan gjøre dette valget uavhengig av 
årsmøtets vedtak. Som en mulig utvei skrev vi i en epost at styret kan la plenum avgjøre 
spillelokale. Se også tabellen på neste side ang. vurdering av spillelokaler.

4. Styret svarer sjelden på viktig epost, og i så fall har det vært flere uker for seint.

For ordens skyld viser vi her et utdrag av klubbens vedtekter:

§ 1-7 Klubbstyre

Klubbstyret skal:

• Håndheve organisasjonens vedtekter og bestemmelser og iverksette Årsmøtets 
beslutninger samt ...

• Arbeide for et harmonisk fellesskap og et godt sosialt miljø i klubben. 

Det siste punktet krever bl.a. at styret har god kontakt med klubbens medlemmer og svarer på 
eposter i rimelig tid samt informerer om styremøter både før og etter møtene.

Å ikke følge klubbens vedtekter tross flere advarsler er så graverende at inntil videre uteblir vi og 
trolig flere fra klubbens spillekvelder (som advart om i epost fra Frode).

På sikt håper vi selvfølgelig at bridgemiljøet igjen kan samles. Men det forutsetter et styre som 
forholder seg til klubbens vedtekter.

Inntil videre vil vi spiller og flere et annet sted. Det blir annonsert på facebookgruppa Bridge i 
Romsdal.

Molde 23/9-24

Bjørnar S. Pedersen Frode Kvalheim Kjell Øye

1 Eget rom/skap/plass for kortmapper og stokkemaskin (eventuelt også for meldeboksene), god 
plass til minst 7 bord, minst to toaletter, varme lokaler selv på kalde vinterdager, muligheter for 
kaffe og te, pris, tilgang også for bevegelseshemmede, rømningsveier ved brann)



Oversikt over mulige spillelokaler

De skyggelagte kriteriene er de som årsmøte vedtok som vurdering.

Sted Kr pr måned Varme Toaletter Plass 
ant. 
bord

Vårt utstyr Lys Kjøkken Tilgang Rømnings-
veier ved 
brann

Parkering Arbeid

Kubba 8640 Dårlig Ett 7-8 På siderom/
i lokalet

Ikke topp Ja Lange smale 
trapper

Nei? Såvidt Vasking

Bergmo
u-skole, 
kantina

6000 Normalt Mange en 
liten trapp 
opp. Heis 
mulig.

30-40 Må kjøpe 
stålskap

Utmerket Ja Rullestol 
mulig

Ja Masse Bord, stoler og
bridgeutstyr 
må settes på 
plass

Harmonien De vil ikke ha oss.


